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Protokoll 

fra 
hovedstyremøte 2/2022 

 
Det ble avholdt hovedstyremøte i Juristenes Hus torsdag 3. mars 2022. Tre styremedlemmer deltok 
digitalt.   
Møtet varte fra kl. 10.00 – 13.00 
 
 
Til stede 
fra hovedstyret  Håvard Holm, Katrine Bratteberg, Tone Helén Brodal, Lars Marius Heggberget, 

Sverre Bromander, Anders Schrøder Amundsen, Benedicte Gram‐Knutsen, 
Kirsten Bleskestad, Johannes Ørn Thorsteinsson og Petter Solvang (vara) 

 
Forfall:    Karoline Dystebakken 
 
Fra sekretariatet:  Magne Skram Hegerberg og Mette‐Sofie Kjølsrød  

Trond Egil Hustad Jakobsen, sak 13 
Mona Sanden Olivier, sak 14 

      Jan Lindgren, sakene 16 og 17   
           
Presidenten informerte om at dagsorden blir noe forkortet pga sykdom og viste til e‐post til styrets 
medlemmer om dette dagen før styremøtet.  
Han ønsket deretter ny leder av JF‐Student, Johannes Thorsteinsson, velkommen til hovedstyret.  
Presidenten ga innledningsvis også uttrykk for bekymring for situasjonen i Ukraina.  Han berømmet 
sekretariatet for handlekraftig og god bistand slik at han raskt kunne gå ut offentlig med en 
fordømmelse av Russlands handlinger overfor Ukraina.  
 
Dagsorden  
 
 
Vedtakssaker 
 
Sak 12/22  Protokoll fra hovedstyremøte 1/22                   

Det fremkom ingen merknader til protokollen i møtet. Styret sluttet seg til merknaden 
som var sendt inn skriftlig i forkant.    
 

Vedtak:  Protokollen godkjennes med den endring som foreslått. 
 
Sak 13/22  Politisk forankring – Juristkongress 2022           

Presidenten innledet kort og ga deretter ordet til Trond Egil Jakobsen som redegjorde 
for status i planleggingen av Juristkongressen. Han understreket innledningsvis at det i 
dagens møte vil være fokus på det overordnede programmet og plenumsforedragene 
og at fagsporene vil bli gjennomgått i neste styremøte.  
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Han gikk deretter gjennom utkast til program, som ble omdelt i møtet og som var sendt 
de digitale deltagere på mail i forkant av styremøtet, og pekte på konkrete poster som 
det var ønskelig at hovedstyret drøftet og ga innspill på. 
Styret drøftet ulike tema, innfallsvinkler og konkrete forslag til innledere. Innspillene fra 
styret tas med i den videre planleggingen.  

 
Vedtak:  Prosjektgruppen gis fullmakt til å fortsette planleggingen i tråd med de signaler som ble 

gitt av hovedstyret.  
 
Sak 14/22  Tildeling av mastergradsstipend for våren 2022            

Presidenten innledet og ga deretter ordet til Mona Sanden Olivier som redegjorde for 
prosessen og gikk gjennom innstillingen fra sekretariatet.  
Styret ga uttrykk for at sekretariatet har foretatt en grundig saksbehandling og at tema i 
masteroppgavene som omfattes av innstillingen er veldig relevant og aktuelle.  
Styret diskuterte deretter hvordan Juristforbundet kan markedsføre og synliggjøre 
mastergradsstipendene og masteroppgavene i større grad enn i dag. Følgende forslag 
ble fremsatt: 
‐ alle masteroppgavene som gis stipend innhentes og legges i Admincontrol 
‐ det lages en «vegg» med masteroppgavene ut mot veien/gateplan. 
‐ studentene som får stipend inviteres til hovedstyret for å presentere masteroppgaven. 
‐ masterstipendmottagerne og/eller masteroppgavene presenteres på Juristkongressen. 
‐ Artikkel i Juristen ifm utdeling av stipendene.  
‐ Stipendene utdeles av presidenten (festivitas)  
 
 

Vedtak:   Styret slutter seg til innstillingen fra sekretariatet.  
 
Sak 15/22  Fullmakt til å benytte konfliktfondet ved en eventuell streik i tariffoppgjøret         

våren 2022. 
  Sekretariatet redegjorde kort for saken. Det fremkom ingen innsigelser til at 

generalsekretæren gis fullmakt til å benytte konfliktfondet.  
   
Vedtak:  Generalsekretæren gis fullmakt til å benytte konfliktfondet ved en eventuell konflikt i 

tariffoppgjøret våren 2022. 
 
Sak 16/22   Forslag til prosess ifm utarbeidelse av prinsipprogram og           

hovedsatsingsområder for kommende landsmøteperiode 
Jan Lindgren redegjorde for saken i tråd med saksfremlegget fra generalsekretæren. 
Styret drøftet blant annet innretning og omfang på toårsrapporten og støtter forslaget 
om en noe nedskalert utgave, men understreket betydningen av at alle saker og tiltak 
hovedstyret har befattet seg med i perioden omtales i rapporten og at 
oppfølgingssakene etter siste landsmøtet bør ha særlig fokus. Det ble også påpekt at 
rapporten bør gjøres tilgjengelig for medlemmene på nettsidene til Juristforbundet når 
hovedstyret har vedtatt den. I tillegg ble det foreslått at det lages egne saker fra 
hovedstyret til nettsidene i forkant av landsmøtet.   
Hovedstyret støttet forslaget til arbeids‐ og beslutningsprosess for utarbeidelse av 
prinsipprogram og hovedsatsningsområder.  

 
Vedtak:  Hovedstyret slutter seg til det fremlagte forslaget. 
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Sak 17/22  Utnevning av jury til rettssikkerhetsprisen               
  Presidenten viste til saksfremlegget.  
  Det fremkom ingen merknader til forslaget. Styret ber om at sekretariatet lager en 

nettsak om utnevnelsen av ny jury.  
 
Vedtak:    Hovedstyret vedtok jury til rettssikkerhetsprisen i tråd med det fremlagte forslaget.  
 
Sak 18/22  Hovedtariffoppgjøret i staten                    

Sverre Bromander informerte om forberedelsene til tariffoppgjøret i staten med særlig 
vekt på de pågående samtalene mellom Akademikerne og Unio.  
Styret drøftet situasjonen, ulike scenarioer og videre prosess.  
Styret ba om å bli holdt orientert.  

 
Vedtak:  Styret tar saken til orientering.  
 
Sak 19/22   Eventuelt 

1. Instagram‐konto  
Benedicte Gram‐Knutsen viste til kommuneprosjektets SoMe kampanje og påpekte 
at både JF‐Student og JF‐Privat har egne Instagram kontorer, men at det samme 
ikke gjelder for de andre seksjonene eller for Juristforbundet samlet. Hun foreslo for 
styret at det opprettes en felles konto hvor alle innleggene kan samles. 
Petter Solvang, som er Juristforbundets hovedressurs når det gjelder digitale flater, 
ga styret noen innspill på hva som bør være på plass for å kunne ha en god og 
velfungerende Instagram‐konto.  

 
Vedtak:  Styret ber sekretariatet sette opp et saksfremlegg med fordeler og ulemper knyttet 

til etablering av egen Instragram‐konto for Juristforbundet, herunder hva som skal til 
både faglig og ressursmessig for at en slik konto skal være aktuell, relevant og 
oppdatert.    

  Saken settes på dagsorden  så snart saken er ferdig forberedt.  
 
 
Informasjonssaker 
 
 
Sak 19/22          Eventuelle informasjonsaker fra president, visepresident,               
                            generalsekretær og seksjonsledere 
   

Visepresidenten orienterte om at Rettssenteret har fått innvilget økonomisk støtte på 
2,8 millioner for inneværende år. Hun kommer til å kalle inn referansegruppen til et 
møte så snart som mulig og at det vil bli satt opp en sak om dette på det kommende 
hovedstyremøte.  
 
Anders Schrøder Amundsen orienterte om at Forum for næringsdrivende/JF‐Privat har 
blitt forespurt om å støtte et skriv fra Advokatforeningen. Seksjonen kan stille seg bak 
de fleste punktene med unntak av ett.  
Presidenten supplerte med å si at Juristforbundet skal være tydelige på det vi kan 
støtte. Videre dialog og samhandling med Advokatforeningen pågår.  
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Johannes Thorsteinsson understreket betydningen for JF‐Student av å kunne utnytte 
kompetansen i Juristforbundet i forbindelse med gjennomføring av arrangement på de 
ulike studiestedene. Studentstyret er veldig takknemlig for tips og forslag til ulike faglige 
tiltak og sendte med dette en åpen invitasjon til styret.  
Lars Marius Heggberget påpekte at han gjerne stiller på et arrangement – det er bare å 
sende en forespørsel.  
 

 
Sakene med opprinnelig saksnummer 15/22 Organisasjonskartet, 17/22 Forberedelse av saker til 
landsmøtet, 18/22 Tidsregistrering og 22/22 Eventuelt – tidspunkt for styreseminar våren 2022, ref. 
innkallingen, utsettes til neste ordinære styremøte. 
 
 
4.3.22 
MSK  


